

SUSANNE KAUFMANN

Collagen Mousse

Kollagen Mousse Serum · 30 ml / 1.01 fl. oz. · Item No. 1401200

EN Collagen Mousse

First developed for professional cabin treatments, this weightless collagen mousse transforms into liquid as you press it in for easy absorption.

Collagen and niacinamide work together to support hydration, elasticity and the appearance of fine lines with Susanne Kaufmann's new Collagen Mousse. A weightless first collagen step that presses into the skin and absorbs in one light gesture.

Clinically proven to soften the appearance of fine lines and wrinkles and improve elasticity, this weightless mousse transforms into liquid as you press it into the skin, hydrating instantly and absorbing without weight. It supports the skin as it ages rather than working against it, for skin that looks fresh and feels resilient at every age.

The formula is built on two actives with two distinct roles. Soluble native collagen forms a moisture net at the surface, supporting moisture retention where skin needs it and helping reduce moisture loss through the day. Niacinamide reinforces the skin barrier, helping limit water loss and protecting against oxidative stress. Together they hydrate instantly and support skin's resilience over time.

Proven results: clinically proven to reduce the appearance of lines and wrinkles, reduce wrinkle depth and improve skin elasticity and hydration.

19% increase in skin hydration after 4 weeks* · 26% improvement in the appearance of lines and wrinkles after 4 weeks*

21% improvement in wrinkle depth after 4 weeks* · 26% improvement in skin elasticity after 4 weeks*

*Results based on a clinical study after 4 weeks on 20 volunteers, aged 31 to 59. Application twice a day.

How to apply

Shake well before use and hold the bottle upright. Apply morning and evening after cleansing. Dispense a cloud into the palm, press into clean skin across face, neck and décolleté.

Warning

Pressurised container: may burst if heated.

Safety instructions

Keep out of reach of children. Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Do not spray on an open flame or other ignition source. Do not pierce or burn, even after use. Protect from sunlight. Do not expose to temperatures exceeding 50°C/122°F. Store at room temperature (below 25°C/77°F). Not suitable for children under 3 years of age.

DE Kollagen Mousse Serum

Das Collagen Mousse von Susanne Kaufmann – ein Serum mit leichter Mousse-Textur. Beim Auftragen auf die Haut wird das Mousse flüssig und lässt sich langsam einarbeiten. Eine Anwendung, die der Haut Zeit gibt, die Pflege nach und nach aufzunehmen.

Im Mittelpunkt der Pflegeformel: zwei Wirkstoffe, die sich gezielt ergänzen und gemeinsam sofort spürbare Feuchtigkeit spenden. Lösliches natives Kollagen bildet an der Hautoberfläche ein

feuchtigkeitsbindendes Netz. Es bewahrt Feuchtigkeit dort, wo die Haut sie braucht, und reduziert den Feuchtigkeitsverlust über den Tag hinweg. Niacinamid unterstützt dabei, indem es die Hautbarriere stärkt und zusätzlich vor oxidativem Stress schützt.

Die Pflegeformel, ursprünglich für professionelle Spa-Behandlungen entwickelt, liefert sichtbare und bestätigte Ergebnisse: Das Mousse reduziert klinisch nachgewiesen das Erscheinungsbild feiner Linien und Falten und verbessert die Elastizität der Haut. Eine tägliche Pflege, die den natürlichen Alterungsprozess der Haut unterstützt, anstatt dagegenzuarbeiten – für ein frischeres Hautbild und langfristige Widerstandskraft in jedem Alter.

Sichtbare Ergebnisse, wissenschaftlich bestätigt: klinisch bestätigt reduziert es das Erscheinungsbild von Linien und Falten sowie die Faltentiefe und verbessert die Elastizität und den Feuchtigkeitsgehalt der Haut.

19 % Verbesserung der Hautfeuchtigkeit nach 4 Wochen* · 26 % Verbesserung des Erscheinungsbilds von Linien und Falten nach 4 Wochen*

21 % Verbesserung der Faltentiefe nach 4 Wochen* · 26 % Verbesserung der Hautelastizität nach 4 Wochen*

*Ergebnisse einer klinischen Studie nach vier Wochen mit 20 Personen im Alter von 31 bis 59 Jahren bei zweimal täglicher Anwendung.

Anwendung

Vor Gebrauch gut schütteln und die Flasche aufrecht halten. Morgens und abends nach der Reinigung anwenden. Das Mousse ist wie eine Wolke in der Hand – und lässt sich langsam in Gesicht, Hals und Dekolleté einarbeiten.

Warnhinweis

Behälter steht unter Druck: kann bei Erwärmung bersten.

Sicherheitshinweise

Darf nicht in die Hände von Kindern gelangen. Von Hitze, heißen Oberflächen, Funken, offenen Flammen sowie anderen Zündquellenarten fernhalten. Nicht rauchen. Nicht gegen offene Flamme oder andere Zündquelle sprühen. Nicht durchstechen oder verbrennen, auch nicht nach Gebrauch. Vor Sonnenbestrahlung schützen. Nicht Temperaturen über 50 °C/122 °F aussetzen. Bei Raumtemperatur lagern (unter 25 °C/77 °F). Nicht geeignet für Kinder unter 3 Jahren.